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aan JAN JAMBON
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN, 
CULTUUR, ICT EN FACILITAIR MANAGEMENT

Organisatie cultuurfora  -  Toekomst

Tussen 2010 en 2016 vonden er cultuurfora van de Vlaamse overheid plaats waar luidop 
werd nagedacht over de toekomst van cultuur en het cultuurbeleid in Vlaanderen. Op 15 
januari 2019 werd opnieuw met deze traditie aangeknoopt met een cultuurforum, dat in 
de Kruitfabriek plaatsvond.

1. Zal er in 2020 nog een vervolg komen op de Vlaamse cultuurfora? Zo ja, wanneer?

2. Indien het antwoord op voorgaande vraag negatief is, kan de minister aangeven 
waarom dit niet langer zal gebeuren?

3. Heeft de minister nog plannen om een gelijkaardig initiatief op poten te zetten?



JAN JAMBON
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN, CULTUUR, 
ICT EN FACILITAIR MANAGEMENT

ANTWOORD 
op vraag nr. 133 van 23 januari 2020
van FILIP BRUSSELMANS

Hoe het Cultuurforum 2020 er zal uitzien zal ik de komende weken bespreken met mijn 
administratie. Persoonlijk zou ik het interessant vinden om met een vernieuwd concept te 
komen dat aandacht besteedt aan de verbinding van de sectoren, innovatie en de 
uitdagingen van het digitale tijdperk. Ik verwijs hierbij ook naar het Regeerakkoord waarin 
geschreven staat dat de Vlaamse Regering van innovatie en digitale transformatie een 
speerpunt van haar beleid maakt en dat de digitalisering van de cultuursector een 
belangrijk aandachtspunt blijft. Indien er meer duidelijkheid is over het concept en het 
moment wanneer het Cultuurforum zal plaatsvinden, zal dit tijdig gecommuniceerd 
worden.


